
 

Ηράκλειο, 22-5-2020 

Ερώτηση 

 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας, κ. Βασίλη Κικίλια 

 

Θέμα: Θωράκιση Συστήματος Υγείας 

Οι εργαζόμενοι στην υγεία έρχονται καθημερινά αντιμέτωποι με βιολογικούς, 

χημικούς και φυσικούς παράγοντες κινδύνου, και είναι πάντα στην πρώτη γραμμή της 

μάχης για την υπεράσπιση της υγείας όλων μας, με αυταπάρνηση και αυτοθυσία. 

Σε επιστολή που μας απέστειλε ο Σύλλογος Εργαζομένων Πρωτοβάθμιας Φροντίδας 

Υγείας (ΠΦΥ) Κρήτης τονίζεται η σπουδαιότητα θωράκισης του Δημόσιου 

Συστήματος Υγείας, για την παροχή καλύτερων υπηρεσιών υγείας για όλους.  

Μέσω της επιστολής ο Σύλλογος ζητάει: 

• Δημιουργία σύγχρονου οργανισμού και πλήρους οργανογράμματος που θα 

εξυπηρετεί τις ανάγκες των πολιτών και των εργαζομένων και άμεση κατάθεση 

ειδικής τροπολογίας για την θέσπιση θέσεως προϊσταμένου Υγειονομικού και 

Διοικητικού προσωπικού στα Κέντρα Υγείας, η οποία δεν υφίσταται. 

• Άμεση ένταξη όλων των εργαζομένων στα Βαρέα και Ανθυγιεινά 

Επαγγέλματα. 

• Ενσωμάτωση του επιδόματος Βαρέων και Ανθυγιεινών στον βασικό μισθό 

όλων των εργαζομένων στην Υγεία. 

• Εφαρμογή του ψηφισμένου από την βουλή νόμου 4486/2017 για την 

μεταρρύθμιση της ΠΦΥ αι κάλυψη όλων των ειδικοτήτων που αναφέρονται σ 

αυτόν. 

• Προσλήψεις μόνιμου ιατρικού παραϊατρικού, και διοικητικού προσωπικού 

στην ΠΦΥ για την κάλυψη των αναγκών, 

• Μονιμοποίηση των εργαζομένων με ελαστικές σχέσεις εργασίας οι οποίοι και 

καλύπτουν άμεσες και πάγιες ανάγκες. 

• Την ενίσχυση του ρόλου των Κέντρων Υγείας με δημιουργία Κ.Υ. αστικού 

τύπου 24ωρης λειτουργίας με στόχο και την αποσυμφόρηση των Νοσοκομείων 

και την καλύτερη εξυπηρέτηση των πολιτών. 

 

 

 

 

Βουλή των Ελλήνων
Δ/νση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου
Αριθ.Πρωτ.Ερωτήσεων.6740
Ημερ.κατ.22/5/2020



Ερωτάτε ο κ. Υπουργός: 

Σε ποιες ενέργειες προτίθεται να προβεί η κυβέρνηση για να ενισχύσει τους 

εργαζόμενους στην υγεία; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 


